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Írásbeli'kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.

évi )OOCVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes

minisztérium vezetőjéhez

„Mikor számíthatnak a megígért béremelésre az esztergomi kórház dolgozói? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Pénteken látott napvilágot a sajtóban az a levél, amelyben az esztergomi kórház vezet ősége
sajnálattal közli dolgozóival, hogy a kórház februári adósságállománya a tervezetthez képest

jóval magasabb (86 millió forint), így a kormány által novemberben beígért béremeléssel járó

plusz kifizetéseket nem tudják teljesíteni . Tavalyi évben kétszer is szerettünk volna plusz

forrást igényelni a Vaszary Kolos Kórház számára, hiszen siimítani lehetett erre, ahogya n

más kórházban is .
Mindeközben Önök elvárják a kórházaktól a sikerpropagandát, és azt, hogy minden rendbe n

menjen! Egyértelmű , hogy a megoldás az alapellátás és a háziorvosi rendszer megerősítése, az

egyre nagyobb mértéket öltő orvos- és szakemberhiány megállítása a bérek érdem i

növelésével.
Nyolc évük volt belátni, hogy mire lenne szüksége az egészségügynek: több forrásra! Ezt
sajnos nem sikerült megérteniük. Ezért a kormányváltást követően a Jobbik-kormány

teljesíteni fogja ezeket a feladatokat, mert úgy látszik, hogy a Fidesz csak ígérgetni tud . . .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor számíthatnak a z

esztergomi kórház dolgozói arra, hogy megkapják a beígért béremelés űket?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2018 . február 6 .
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